



VINTAGE Paint Opaque Liquid

EN Instructions for use

ZH 使用说明书

03:2019-03
71832



Manufacturer
SHOFU INC.
11 Kamitakamatsu-cho, Fukuine,
Higashiyama-ku, Kyoto 605-0983, Japan
www.shofu.com

EC REP

SHOFU DENTAL GmbH
Am Brüll 17, 40878 Ratingen, Germany

SHOFU DENTAL CORPORATION
1225 Stone Drive, San Marcos,
California 92078-4059, USA

SHOFU DENTAL ASIA-PACIFIC PTE.LTD.
10 Science Park Road, #03-12,
The Alpha, Science Park II, Singapore 117684

SHOFU DENTAL TRADING (SHANGHAI) CO.,LTD.
No. 645 Jiye Road, Sheshan Industrial Park,
Songjiang, Shanghai 201602, China



READ CAREFULLY BEFORE USE

PRODUCT DESCRIPTION

VINTAGE Paint Opaque Liquid is mixing liquid for VINTAGE and VINTAGE Halo powder opaque porcelain. It is designed to stay moist longer than conventional opaque liquid and the application work becomes easier.

INDICATIONS FOR USE

Mixing liquid for VINTAGE and VINTAGE Halo powder opaque porcelain.

PRECAUTIONS AND WARNINGS

1. Do not handle the liquid or the mixture of this material with bare hands. This product should not come in contact with eyes or skin. In case of accidental contact with skin, immediately blot with alcohol moistened cotton ball. In case of contact with eyes, immediately flush the eyes with plenty of water and seek medical advice.
2. If any inflammation or other allergic reactions occur on operator, immediately discontinue use and seek medical advice.
3. Avoid any source of ignition since this product is flammable.
4. Use this product in well ventilated areas (several appropriate ventilations per hour are recommended).
5. Do not leave these materials in areas of high temperature, such as near the heater etc. Avoid direct sunlight.
6. Tightly close the cap after each dispensing.
7. Do not use VINTAGE Paint Opaque Liquid in conjunction with any materials other than VINTAGE and VINTAGE Halo powder opaque porcelain.
8. Do not use this product for any purposes other than specifically outlined in these instructions for use.
9. This product is intended for use by dental professionals only.

DIRECTIONS FOR USE

Use for mixing VINTAGE and VINTAGE Halo powder opaque porcelain instead of VINTAGE OPAQUE LIQUID or VINTAGE Halo OPAQUE LIQUID-L.

- Do not mix with VINTAGE Halo paste opaque porcelain.
- After liquid elements dried up completely, keep enough drying time and fire.

COMPOSITION

Glycerin, Propylene glycol, 1-3-Butanediol

STORAGE

Tightly close the cap and store at room temperature. Keep away from direct sunlight and any source of ignition.

CAUTION: US Federal law restricts this device to sale by or on the order of a dental professional.



请在使用前仔细阅读

产品描述

VINTAGE Paint Opaque Liquid (VINTAGE遮色瓷油性专用液) 是为 VINTAGE 和 VINTAGE Halo 的粉剂遮色瓷提供的专用油性调和液, 与传统的遮色专用液相比较, 它具有更佳的粘稠度, 也更容易操作。

使用用途

用于 VINTAGE 和 VINTAGE Halo 的粉剂遮色瓷的专用油性调和液

注意事项

1. 请不要用手直接触摸液体。避免接触到皮肤或眼睛, 如果不小心碰到皮肤, 请用酒精棉花拭去, 或用清水冲洗干净。如果不小心碰到眼睛, 请立即用清水冲洗并到眼科就医。
2. 如果有过敏或炎症出现, 请立即停止使用并就医。
3. 因为本产品易燃, 所以不可在火源处使用或贮存。
4. 请在通风良好 (每1小时数回通风) 的场所使用。
5. 不要放置在高温场所 (炉边或阳光直射处)。
6. 使用后请迅速盖紧瓶盖。
7. 本产品是调和 VINTAGE 和 VINTAGE Halo 的粉剂瓷粉的专用油性液体, 请勿用于其他用途。
8. 本产品不可用于此说明书所记载的用途之外。
9. 本产品只供牙科专业人士使用。

使用说明

VINTAGE 粉剂遮色瓷的专用油性调和液, 可以调和 VINTAGE 和 VINTAGE Halo 的粉剂遮色瓷, 该产品也可以替代原先的 VINTAGE 遮色瓷专用液或 VINTAGE Halo 遮色瓷专用液。

- 不可用于 VINTAGE Halo 的糊剂遮色瓷。
- 注意确保足够的干燥时间后, 再进行烧结。

成分组成

甘油、丙烯甘醇、1-3-丁二醇

贮存

避免阳光直射或火源, 使用后请盖紧瓶盖并在室温中存放。